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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Početkom ovog mjeseca, kako smo mogli vidjeti 

iz medija, u posjeti BiH boravio je njemački ministar za privrednu saradnju i razvoj Dirk 

Nibel. Nažalost, ovdje je naišao na nedopustivo loš prijem, pa smo tako imali situaciju da su 

njemački mediji objavili da je BiH pokazala neučtivu nezainteresiranost za njegovu posjetu. I 

pritom su naveli da je Njemačka jedan od naših najvažnijih bilateralnih partnera. 

 Podsjećam da je Bosna i Hercegovina u prošloj godini u vanjskotrgovinskoj razmjeni 

imala najveći izvoz u Njemačku. I mene zanima zašto se niko iz Vijeća ministara BiH nije 

udostojio da razgovara s gospodinom Nibelom?“ 

 
 


